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Godkjenninger og valg av referent
Valg av referent: Siden Sissel ikke var tilstede, ble Arne Tobias valgt til referent.

Godkjenning av innkallingen: Godkjent.

Godkjenning av dagsorden: Godkjent.

Medlemmer som ikke møtte opp, og som ikke hadde sagt fra på forhånd: Simon, Marius.

Saker
1. Gjennomgang av mattefrokost (som ble gjennomført 10. november). Det ble ikke sendt ut mail for å reklamere

for frokosten, noe som førte til et litt begrenset oppmøte, på ca. 50 personer. Det var et bredt ønske om å
fortsette med mattefrokoster, men å reklamerere litt bedre for disse.

2. PopMat – oppdatering. Siden Simon ikke var tilstede, informerte Paul om det han visste så langt, nemlig at
Hellton var interessert i å ha PopMat før jul, men det ble ikke tatt en videre avgjørelse siden Simon ikke var
tilstede. Dette må eventuelt tas opp via e-post.

3. Møter siden sist

(a) FULF
Arne Tobias var i et FULF-møte (FULF står for fagutvalgslederforum). De viktigste sakene som ble tatt
opp der var:

• Det finnes et Google-dokument der fagtuvalgene kan komme med innspill til MNSU i tillegg til den
dedikerte representanten.

• Gjennomføring av fadderuke. Dette var av begrenset interesse for oss siden instituttet, ikke fagutvalget,
arrangerer fadderuken på Matematisk Institutt.

• Angående allmøter var det en diskusjon om hvilke stemmesystemer som bør brukes for å velge inn
personer. MNSU hadde hatt god erfaring med systemet Single Transferable Vote for å velge inn
flere personer om gangen. Hvis man kun skal velge inn en person om gangen, finnes det en rekke
interessante metoder. Det ble også nevnt at det alltid bør foregå hemmelige valg på personvalg.

(b) MNSU
MNSU har hatt et allmøte siden sist med en liten vedtekstendring og nye medlemmer. De har også hatt
et vanlig møte, der ble det blant annet diskutert bruk av obligatorisk undervisning. MNSU stilte seg
positive til at man hadde litt obligatorisk undervisning i begynnende kurs, men at det ble mindre av
dette i senere kurs. Under diskusjonen om dette nevnte Paul at folk flest ikke er John Rognes.

4. Neste MFU-møte
Dette har ikke blitt avgjort ennå, og det vil bli sendt ut nærmere beskjed på e-post når dette blir bestemt.



Eventuelt
RealKarriere Det rusler og går med RealKarriere, men ikke noe voldsom aktivitet der i gården. Det er flere

interessante bedrifter som har meldt seg på.

Lesesaler Etter oppussingen av Niels Henrik Abels hus vil det bli flere lesesalsplasser, men i løpet av oppussingen
er det ikke avklart hva som vil skje. Kontorsjefen har spurt fakultetet, men ikke fått noe svar ennå.

Emneevalueringsemner Etter anbefaling fra administrasjonen og Tom Lindstrøm har vi bestemt oss for
å evaluere følgende emner: MAT-INF1100, MAT-INF1100L, MAT2410, STK1000, MAT1100, MAT1120,
MEK2200, STK4021/9021, MAT2700, STK3405, STK3505. Lindstrøm ønsket også at vi skulle evaluere
MEK4300, men dette fag har ikke gått dette semesteret. Kristian skal kontakte Lindstrøm for å finne ut hva
han mente med dette, og om han mente et annet fag. Deretter skal han bestemme hvem som skal evaluere
hvilke emner.
Etter møtet tok Kristian kontakt med Lindstrøm, og fant ut at det var en feil. Kristian foreslår at vi evaluerer
STK1110 istedet.
For å evaluere emner finnes det et nettskjema som skal spesifiseres til det spesifikke emnet, som da skal bli
sendt ut for å få svar. Dermed skal det skrives en halv sides rapport basert på denne statistikken.


